
Sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

 W okresie od ostatniej X Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 18 grudnia 2019 

roku do dnia dzisiejszej Sesji Rady tj. 28 lutego 2020 roku realizowałem wspólnie z 

pracownikami Urzędu Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  

następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w dniu 23 

grudnia 2019 r., w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały 

Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad X Sesji Rady tj. 

1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru wsi Szaciłówka w Gminie Korycin, 

2) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Korycin, 

3) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych oraz w schronisku dla osób bezdomnych albo w 

schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

4) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2019 – 2021,  

5) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok, 

6) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy na 2020 rok, 

7) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Gospodarki i Budżetu na 2020 rok, 

8) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok, 

9) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2020 rok, 

10) w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2020 roku Gminie Janów w celu zapewnienia 

uczniowi niepełnosprawnemu transportu i opieki w czasie przewozu, 

11) w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2019 rok, 

12) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2019 – 2033, 

13) w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Korycin na 2020 rok, 
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14) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2020 – 

2033. 

Uchwały Rady Gminy zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Korycin oraz wymagające publikacji przekazane do redakcji Dziennika 

Urzędowego Województwa Podlaskiego i zostały już opublikowane.  

 2. W dniu 7 stycznia 2020 r. wziąłem udział w Warszawie w spotkaniu zespołu 

roboczego ds. obchodów 30-lecia wyborów samorządowych. 

 3. W dniu 15 stycznia br. uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Gmin „Kumiałka 

– Biebrza”. 

 4. W dniu 17 stycznia 2020 r. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Wspólnej Rządu 

i Samorządu w Warszawie, która rozpatruje problemy związane z funkcjonowaniem 

samorządu terytorialnego i z polityką państwa wobec samorządu. W skład Komisji wchodzi 

po 12 przedstawicieli strony rządowej i samorządowej (po 2 osoby z sześciu organizacji 

ogólnopolskich). Reprezentanci obu stron pracują w zespołach problemowych. Ja uczestniczę 

w pracach Komisji z ramienia Związku Gmin Wiejskich RP, a ostatnie spotkanie dotyczyło 

opinii w sprawie kilku projektów rozporządzeń, a także na nasz wniosek wrócił temat 

utworzenia centralnego rejestru psów oraz problemu związanego ze wspólnotami 

gruntowymi.  

5. W dniu 21 stycznia br. uczestniczyłem w trzech zebraniach wiejskich w 

miejscowościach: Gorszczyzna, Zakale i Zagórze. Tematyka dotyczyła sprzedaży 

nieruchomości położonych na terenie tych wsi.   

 6. W dniu 22 stycznia 2020 r. uczestniczyłem w Pałacu Kultury i Nauki w Warszawie 

w drugim posiedzeniu zespołu roboczego przedstawicieli ogólnopolskich organizacji 

samorządowych dotyczącym ustalenia przebiegu organizowanych w tym roku obchodów 30-

lecia pierwszych wolnych wyborów samorządowych. Waga tej rocznicy dla wszystkich 

Polaków, ze względu na fundamentalną rolę samorządu terytorialnego w procesie przemian, 

transformacji, reform czy budowie nowej polskiej rzeczywistości, zobowiązuje i motywuje do 

godnego świętowania polskiego sukcesu. Idea samorządności jest przeciwieństwem 

centralizacji i wymaga wyjątkowej troski, ochrony i społecznego wsparcia. 

 7. W dniu 23 stycznia br. wziąłem udział w Komendzie Powiatowej Policji w Sokółce 

w rocznej odprawie podsumowującej wyniki pracy jednostki za 2019 rok. W imieniu 

sokólskich samorządów podziękowałem za ofiarną służbę, pogratulowałem osiągniętych 

sukcesów oraz życzyłem dalszych skutecznych działań dla dobra nas wszystkich.  
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 8. W dniu 24 stycznia 2020 r. wziąłem udział w zebraniach sprawozdawczych 

Ochotniczych Straży Pożarnych w Krukowszczyźnie, Ostrej Górze i Korycinie. W 2019 roku 

jednostki brały udział w 52 zdarzeniach, w tym w 21 wypadkach drogowych.  

            9. W dniu 27 stycznia br. spotkałem się z mieszkańcami wsi Kumiała, aby 

porozmawiać na temat m.in. sprzedaży nieruchomości położonych na terenie tej wsi. 

W tym dniu wziąłem także udział w Zarządzie Związku Gmin „Kumiałka – Biebrza”. 

 10. W dniu 28 stycznia 2020 r. uczestniczyłem w Warszawie w posiedzeniu Zarządu 

Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej. 

 11. W dniu 4 lutego br. spotkałem się, w towarzystwie moich pracowników, z 

Prezesem Fundacji Alpi, która jest naszym partnerem w organizacji Ogólnopolskich Dni 

Truskawki, a konkretnie współpracuje z nami w zakresie organizacji turnieju piłki błotnej.  

12. W dniu 5 lutego br. uczestniczyłem w Warszawie w kolejnym spotkaniu zespołu 

roboczego zajmującego się organizacją ogólnopolskich obchodów 30-lecia istnienia 

samorządu w Polsce. 

13. W dniu 6 lutego br. gościłem w Parku Kulturowym w Milewszczyźnie 

dziennikarzy TVP 3 z Białegostoku, którzy z tego miejsca „na żywo” nadawali audycję 

„Poranek w Obiektywie”. 

W tym dniu przyjechał do naszej gminy Edward Wojciechowicz z Białorusi, który jest 

pomysłodawcą i założycielem Centrum Rozwoju Przedsiębiorczości Wiejskiej „Komarowo” 

świadczącego usługi prawne, księgowe czy konsultacyjne dla przedsiębiorców działających 

na wsi. Dzięki staraniom tego Centrum powstała również w 2017 roku w Komarowie 

piekarnia, która aktualnie zatrudnia 12 pracowników. Do Korycina pan Wojciechowicz 

przyjechał na wizytę zapoznawczą, aby porozumieć się z jednym z producentów sera 

korycińskiego w kwestii odbycia swoistego stażu w zakresie jego produkcji, gdyż kolejnym 

zamierzeniem jest budowa serowarni i produkcja ekologicznych serów, które staną się nową 

atrakcją turystyczną. 

 14. W dniu 7 lutego 2020 r., wspólnie z panią Przewodniczącą Rady Gminy, 

uczestniczyłem w Bohonikach w spotkaniu z Radą Powiatu i wójtami i burmistrzami Powiatu 

Sokólskiego.  

 15. W dniu 12 lutego 2020 r. wspólnie z sołtysami wsi Kumiała, Zagórze, Wysokie i 

Skindzierz, dokonałem analizy dostarczonych przez firmę wykonawczą materiałów, głównie 

w temacie zakładanych rozwiązań dla dróg gminnych i komunikacji lokalnej w projekcie pn. 

„Budowa drogi krajowej nr 8 na odcinku Korycin – Suchowola z obwodnicą Suchowoli o 

długości ok. 15,3km”.  Przebieg planowanej obwodnicy na terenie Gminy Korycin ma się 
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rozpocząć węzłem w Kumiale (2 warianty) i omija nasze wsie od strony wschodniej (ok. 4,5 

km do granicy z Gminą Suchowola).  

 16. W dniu 13 lutego br. spotkałem się z Burmistrzem Brańska, który odwiedził naszą 

gminę, aby obejrzeć Park Kulturowy w Milewszczyźnie, gdyż podobną inwestycję, choć w 

mniejszym zakresie, planuje na terenie swojej gminy i chciał „podpatrzyć” dobre rozwiązania 

w tej kwestii.  

W tym dniu odbyłem także kolejne spotkania z mieszkańcami wsi, tym razem Przesławki, 

Szumowa i Wyłud, aby zapytać o ich opinię w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnych.  

 17. W dniu 20 lutego 2020 r. uczestniczyłem w 19-stym Regionalnym Konkursie 

Recytatorskim poezji Leonardy Szubzdy. W konkursie udział wzięło 37 recytatorów: 20 osób 

ze szkół podstawowych i 17 ze szkół średnich z Białegostoku, Korycina, Sokółki, Dąbrowy 

Białostockiej, Nowego Dworu, Supraśla czy Krasnegoboru. 

 18. W dniu 25 lutego br. w Korycinie odbyła się konferencja prasowa promująca 

zbliżające się XXV – jubileuszowe Ogólnopolskie Dni Truskawki.  

Tego dnia uczestniczyłem także w posiedzeniu Komisji Gospodarki i Budżetu, zaś po 

południu wziąłem udział w spotkaniu z pracownikami z okazji przejścia na emeryturę trzech 

osób pracujących w UG Korycin.  

 19. W dniach 26-27 lutego 2020 r. uczestniczyłem w Brukseli posiedzeniach Komisji 

CIVEX i ENVE działających przy Komitecie Regionów.   

20. Wydałem następujące zarządzenia:  

1) jako organ wykonawczy w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 49/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. w sprawie przyjęcia planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych odrębnymi ustawami 

gminie na 2020 rok, 

b) Zarządzenie Nr 50/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2019 rok, 

c) Zarządzenie Nr 51/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. w sprawie zmiany planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych odrębnymi ustawami 

gminie na 2019 rok. 

2) jako Kierownik Urzędu w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 30/2019 z dnia 31 grudnia 2019 r. ustalające politykę (zasady) 

rachunkowości, 

b) Zarządzenie Nr 31/2019 z dnia 31 grudnia 2019 roku w sprawie kontroli zarządczej w 

Urzędzie Gminy Korycin. 
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 21. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej Sesji.   

 

 

 

Przygotowała: 

Ewa Michnowicz 

 


